
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 9. december 2019

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Samrådsspørgsmål E

Ministeren bedes redegøre for, hvilke oplysninger om, at der foregik regnskabsmæssige

uregelmæssigheder i Forsvarets Ejendomsstyrelse, der er tilgået Forsvarsministeriet

samt hvornår ministeriet har modtaget oplysningerne og hvordan ministeriet har håndte-

ret dem; herunder at der var medarbejdere, der var blevet politianmeldt i 2016.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eva Flyvholm (EL) og Anne Valentina Berthelsen

(SF).

På udvalgets vegne

Naser Khader
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